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Interpelace na radního MČ Praha 5 Ing. Štěpána Rattaye 

 

Vážený pane radní, 

 

v minulém volebním období podala Městská část Praha 5 na Ministerstvo kultury ČR podnět 

na zásadní rozšíření Památkové zóny Smíchov. Impulsem k této aktivitě bylo úsilí o zachování 

tzv. Benešovy vily v ulici Na Výšince. Bylo zažádáno jednak přímo o památkovou ochranu této 

vily (což úspěšně proběhlo), jednak o rozšíření památkové zóny, aby celé širší území 

Hřebenek získalo plošnou památkovou ochranu. K tomuto podnětu byl vytvořen rozsáhlý 

odborný materiál, zpracovaný historikem Dr. Josefem Holečkem a jeho synem architektem 

Josefem Holečkem. Jedná se o stovky map a podrobné texty ke všem dotčeným lokalitám.  

Pane radní, v souvislosti s výše popsaným podnětem se ptám:  

1. Jednáte s Ministerstvem kultury ČR o procesu rozšíření Památkové zóny Smíchov, víte, 

jaká je v této věci aktuální situace? Prosím o informaci. 

 

2. Prosím o informaci, kde jako zastupitelka najdu zpracovaný podkladový materiál 

k rozšíření zóny. Jde mi o kompletní materiál, který by měl být k dispozici např. při 

přípravě k jednání výboru pro územní rozvoj, když je třeba přijmout stanovisko 

k záměru v dotčeném území, které chceme rozšířit jako zónu. Je to důležitý materiál, 

který nás svým způsobem zavazuje, a přitom se velmi obávám, že o něm kolegové 

zastupitelé a zřejmě i někteří členové rady vůbec nevědí. 

Na webu MČ jsem našla jen zkrácenou prezentaci, ale zastupitelé by měli mít možnost 

prostudovat celý tento materiál včetně map a konkrétního hodnocení lokalit. 

 

Děkuji za písemnou odpověď. 

 


